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Informace nás drtí ze všech stran a rozhodně nejsou optimistické. V Haagu vydali
mezinárodní zatykač na ruského prezidenta Putina i na Lvovovou-Belovovou, která
zachraňovala na životech ohrožené děti z Ukrajiny (Pekarová Adamová to nazývá únosem).
Je to jen další ukázka toho, jak je některým lidem a institucím na Západu realita vzdálená.
Dostal se do stejné situace některý z amerických představitelů za všechny ty války vedené
Spojenými státy na cizím území za posledních 50 let? A pokud ne, kde se bere ta drzost
v jakýchsi soudcích někde v Haagu obviňovat hlavu největšího státu na světě?

  V Moskvě se musí vcelku bavit nemohoucností evropských institucí a vlád, natož nad drzostí
bezvýznamných figurek v taláru. Pokud by měli někoho stíhat, pak jim pár tipů dát můžeme. Soros,
Schwab, Fauci, Gates, rodiny Rothschildů, Rockefellerů, Obamovi či Clintonovi. Nebo třeba otec a
syn Bidenů. A pokud by šlo o válečné zločiny, co zkusit hledat skutečné viníky války o východ
Ukrajiny? Od roku 2014 by se jich jistě našlo dost na to, aby ctihodní soudci mohli vykonávat svou
jistě bohatě dotovanou práci a trestat ty, kteří škodí celému světu a Ukrajinu poslali do předem
prohrané války. Otázkou také zůstává, kdo haagský soud respektuje a přikládá nějakou váhu jeho
rozhodnutím a snahám. Lze se domýšlet, že v Moskvě, Pekingu, v Teheránu či v palácích
saudskoarabských princů si o této instituci myslí své.

Hrozící kolaps v bankovním sektoru začínající pádem amerických bank je tématem minulého týdne.
Jedno je na tom pozitivní. Dozvídáme se, že klienti bankovních domů mají plno povinností a minimum
práv. V podstatě jde o obchodní vztah mezi fyzickou či právnickou osobou a soukromým
podnikatelským subjektem určujícím si podmínky tak, aby toho moc zaručit nemusel a zároveň dobře
vydělával. Příliš povinností ke klientům nemá ani stát, ani ten za nic moc neručí. Otázkou tedy je, jak
je možné, že po nás stát a jeho úřady mohou požadovat v podnikatelské sféře povinné vedení účtů,
což kontroluje Finanční správa. Nutí nás fungovat v područí bank, aniž by klienty proti okradení
jakkoliv dokázal ochránit. Denně mizí ve spleti bank, účtů a pohybů na nich miliardy. A když začnou
banky krachovat, je to další x násobek toho, co běžně. Demolice vkladů střadatelů je poté brutální.
Přesto to nestačí a majitelé bank stále přemýšlejí nad tím, jak lidi ožebračovat více a pravidelněji.
Přitom je tlačeno na úplný přechod do otroctví likvidací hotovosti a prosazením virtuální měny
předurčené k totální kontrole lidí. Jako by nestačilo, že současné peníze už dávno nejsou ničím kryté
a jde o lepší kus natisknutého papíru. Pokud je známo, na zlatý standard přecházející rubl je spíše
výjimkou.

Padající bankovní domino na chvilku upozadilo i Ukrajinu. Válka je tam díky dodávkám zbraní
Zelenskému v plném proudu, umírají lidé. Je to zbytečné. Rusové se Krymu, Donbasu a dalších již
dobytých území nevzdají. O celou Ukrajinu také úplně nestojí, jen nedovolí rozšíření NATO. Zatím
k Ukrajině přistupují v rukavičkách. Vzhledem k arzenálu, který Moskva ovládá, je dosavadní
konvenční válka takovou menší přetahovanou. Ukrajinci jsou na hraně, Rusové trénují. Západ
ekonomicky krvácí. Střední Evropa nejvíce. Jak dlouho to vydrží, to nevíme, jisté však je, že díra
v naší pokladně je obrovská a zalepit ji nikdo neumí. Přesto Ministerstvo obrany plánuje mohutné
nákupy vojenské techniky a munice. To je přeci šílené. V reálu bychom se dokázali ubránit
maximálně Maďarsku, Rakousku a Lichtenštejnsku, takoví Poláci by nás přejeli jako parník. Přesto
máme vydávat přes 120 mld za munici a zbraně ročně a jediná armáda nebude krácena na rozpočtu.
Všechny ostatní resorty jsou hoblovány ze všech stran. A nejvíce sociální sféra.
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V době, kdy část národa nemá co jíst a ceny všeho včetně energií a bydlení ji drtí, kdy politici
projevují neúctu k seniorům i voličům, si Černochová s Řehkou budou kupovat nové hračky a
doplňovat sklady vyprázdněné dodávkami na Ukrajinu. K tomu přidejme mainstream stále omílající
nenávistnou písničku o zlých Rusech a skupině dezolátů. Ti přišli ke svému názvu tím, že se vzpírají
vládní diktatuře a jsou schopni nazývat věci pravými jmény. Nejdříve to byly vakcíny (mimochodem
do USA stále bez očkování letět nemůžete, přestože počty náhle zesnulých raketově letí nahoru a
jsou důsledkem vakcinace), poté si dovolili upozornit na ukrajinizaci likvidující českou společnost, na
nacismus na Ukrajině bující a tady přikrývaný, dále dezoláti reagují na ekonomickou politiku
Pětikoalice dopadající na ČR, předávají  informace o důsledcích likvidace zemědělství a problematice
stravitelnost hmyzu, jsou v boji právě s prolhaným s mainstreamem. Patřit k nespokojeným je však
díky amatérské vládě Petra Fialy a existenci Pětikoalice vcelku logické a opodstatněné. Bohužel
spoluobčanů Evropské unii, vládě a médiím důvěřujících je stále příliš mnoho. Proč, to je těžko
pochopitelné.

Nakonec ještě maličkost. Na sociálních sítích částečně populární bloger Matěj Bulíř, dosud příznivec
Ukrajiny, odjel před nedávnem dobrovolně na frontu. Tam nejdříve částečně procitnul, natočil pár
kritických videí z místa činu, aby za to nakonec dostal od českých spolubojovníků i díky nenávistné
kampani vedené europoslancem Zdechovským na budku.  Dva dny nikdo nevěděl, co s ním je, poté
prosákly informace, že se vrací. A přináší realitu podloženou zkušenostmi z první linie. Zdechovský
se nenávistnými projevy kvalitativně přiblížil řeporyjskému dobytku z ODS Novotnému. A Bulíř
možná bude nadále proukrajinsky smýšlející, ovšem zbaven iluzí a schopný a ochotný realisticky
vypovídat o skutečné situaci na bojišti i ne zbytku Ukrajiny. Včetně toho, jak si Mikuláš Minář
z Milionu chvilek pro demokracii snaží opět udělat lepší jméno účastí na transportu obrněných
sanitek z ČR na frontu. Můžete s Bulířem nesouhlasit, ale za naivitu zaplatil a měl odvahu se
přesvědčit na vlastní oči. A přinesl důkazy o tom, že Češi na straně Ukrajinců bojují. Právě jimi byl i
na popud Zdechovského zbit.

Není toho na nás tak trochu moc najednou? Žijeme ve špatné době, kterou nám mocnými
zkorumpovaní politici za podpory médií připravili.
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